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Geachte heer Jumelet, 

Vandaag heeft de Minister voor Natuur en Stikstof, mevrouw Van der Wal-Zeggelink in een 

kamerbrief haar plannen met betrekking tot de stikstofaanpak bekend gemaakt. Er zat een 

zware boodschap aan te komen, zoveel was wel duidelijk. Dat echter in deze brief de 

toekomst voor de agrarische sector uit de handen wordt geslagen is ronduit ongehoord en 

respectloos. Het plan wat er nu ligt is dusdanig verstrekkend dat ons de moed ontbreekt er 

inhoudelijk op in te gaan.  

De afgelopen 3 jaar hebben wij op een constructieve manier geprobeerd tot een 

gezamenlijke oplossing te komen, zowel als DAJK maar ook als Drents Landbouwcollectief. 

Voor ons zijn een aantal zaken van belang. We noemen ze nog een keer maar ondertussen 

vragen we ons wel af wie er nog naar luistert: 

Pas melders en interimmers leven in onzekerheid, daarom pleitten we voor legalisering.  Alle 

rechtszaken zijn gebaseerd op de KDW. We gaven aan dat deze uit de wet 

Natuurbescherming gehaald moet worden. Tijdens de Gebieds Gerichte Aanpak moet met 

name uitgegaan worden van innovaties en niet van onteigening en opkoop.  

Daar staan we nu met lege handen en een doemscenario voor de toekomstige generatie 

jonge boeren. Een nieuwe generatie die klaar staat om te zorgen voor een betaalbaar en 

kwalitatief hoogwaardig voedselpakket, lokaal geproduceerd. In deze tijd van 

voedselschaarste op wereldniveau zou je hier de handen voor dicht moeten willen knijpen. 

Het behoeft ook geen betoog wat dit betekend voor de agrarisch aanverwante bedrijven: 

een economische kaalslag. 

Nu het kabinet er voor kiest om niet naar ons te luisteren en het nu verder aan de provincies 

wordt over gelaten blijft er voor ons niets anders over dan ons te wenden tot het dagelijks 

bestuur en de gedeputeerde van Landbouw van de provincie. 

Ik wil u graag deelgenoot maken van de vele emotionele reacties die vandaag al bij ons 

bestuur zijn binnen gekomen. Het grijpt vele jonge agrariërs naar de keel. Het is ongekend 

hoe onbeschaamd en bot deze maatregelen bij de sector op het bord zijn gelegd. Het mag 

duidelijk zijn dat met dit gepresenteerd plan er geen toekomst is voor de jonge land en 

tuinbouwers in Drenthe. Uw uitnodiging voor een gesprek accepteren we omdat we de 

provincie een kans willen geven om te tonen dat u samen met ons de handschoen wilt 

oppakken om te komen tot een goed alternatief plan en om gezamenlijk de conclusie te 

trekken dat de huidige voorstellen van tafel moeten. 

Hoogachtend namens het bestuur van het Drents Agrarisch Jongeren Kontakt, 

P. T. ten Kate, voorzitter 


